



SPECIAL OILFIELD SERVICES CO. LLC

PO Box 880, PC 112, Ruwi, Sultanate of Oman

ALCOHOL, DRUG AND SMOKING POLICIES

Special Oilfield Services Co. LLC is committed to maintain a high standard of HSE in all its operations and is committed to conduct business without adverse health effects on its employees. As a part of maintaining high standards within the company, company have identified major health issues which are:

1. Smoking which is one of the major contributors of health of the individual and cause of preventable death.
2. Consumption of alcohol, narcotics and drugs

SMOKING POLICY

- Smoking is prohibited in offices, workshops, stores, recreation area and messing halls, camps and vehicles.
- Passive smoking within company's premises will be eliminated with non-smoking policy. Smokers will be advised on ways and means to quit smoking by the HSE advisors and immediate superiors

ALCOHOL AND DRUG POLICY

- Company will strive to eliminate consumption of Alcohol, narcotics and drugs used by its employees to prevent health hazards and impair work standards.
- Possession of illegal/ banned drugs, alcohol, narcotics at the work places is prohibited
- Sales and distribution of illegal/ banned drugs, alcohol, narcotics is strictly prohibited
- Driving under the influence of alcohol will be prohibited and dealt with severely
- All employees will be encouraged to highlight any alcohol or drug abuse.

MOHSIN HAIDER DARWISH
CHAIRMAN

السياسات المتعلقة بالكحول والمخدرات والتدخين

تلتزم شركة الخدمات الخاصة لحقول النفط ش.م.م بالمحافظة على مستوى عال من الصحة والسلامة والبيئة في جميع عملياتها، كما تلتزم بممارسة أنشطتها التجارية بدون أي آثار صحية جانبية على موظفيها. وكجزء من المحافظة على مستويات عالية في الشركة، فقد قامت الشركة بتحديد الأمور الصحية الرئيسية، وهي على النحو التالي:

1. إن التدخين وبعثه من العوامل الرئيسية المساهمة في الإضرار بصحة الفرد، يمكن أن يسبب وفاة يمكن تفاديها.
2. تناول الكحول والمخدرات والمواد المخدرة الأخرى.

السياسة المتعلقة بالتدخين:

- التدخين غير مسموح به في المكاتب والورش والمخازن وأماكن الترفيه وقاعات الطعام والمعسكرات والسيارات.
- سيتم التخلص من التدخين السلبي في مباني الشركة بسياسة عدم التدخين. وسيقوم مستشارو الصحة والسلامة والبيئة والمشرفون المباشرين بتوجيه المدخنين بالطرق والوسائل للامتناع عن التدخين.

السياسة المتعلقة بالكحول والمخدرات:

- ستسعى الشركة نحو منع تناول الكحول والمخدرات والمواد المخدرة الأخرى التي يستخدمها موظفوها وذلك لمنع وقوع مخاطر صحية وإفساد معايير العمل.
- لا يسمح بامتلاك الكحول والمخدرات والمواد المخدرة الأخرى المحظورة وغير القانونية في أماكن العمل.
- لا يسمح إطلاقاً ببيع وتوزيع الكحول والمخدرات والمواد المخدرة الأخرى المحظورة وغير القانونية.
- ستمنع القيادة تحت تأثير الكحول وسيتم التعامل معها بصرامة.
- سيتم تشجيع جميع الموظفين على توضيح أي سوء استخدام لأي كحول أو مواد مخدرة.

محسن بن حيدر بن درويش
رئيس مجلس الإدارة